
Protokół nr LIII/2023 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 13 grudnia 2023 roku w godz. 1000 -  1350 w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył LIII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Sołtysów oraz pozostałych gości  

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 

radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na LIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad LIII Sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktów: 

 

• Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w Poniecu 

z dnia 24 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

 

• Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec i wsi Janiszewo 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zapytał radnych, kto jest za przyjęciem nowego porządku 

obrad oraz przeprowadził głosowanie.  

Za przyjęciem nowego porządku obrad było 14 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad LIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 



2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2024-2043, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gostyńskiego,  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 

2024, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 24 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec i wsi 

Janiszewo 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków  sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Elwan Energy Sp. z o.o., 

17. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej, 
18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

19. Wolne wnioski i zapytania, 

20. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 



Pkt.2 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Zastępca przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odniósł się do nowo powstających miejsc 

parkingowych – znacząco poprawi się swoboda parkowania. Poprosił również o zwiększenie 

miejsc parkingowych na ulicy Dworcowej w Poniecu. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że jest to na uwadze. 

 

Radny Mariusz Nowak zapytał o program „ Rozświetlamy Polskę”, czy ma znaczenie, czy droga 

jest gminna czy powiatowa, aby zamontować nowe lampy. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że nie ma to znaczenia. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Nie zgłoszono. 

 

Pkt. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 



uchwałę nr LIII/430/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 5 minutową przerwę ze względu na problemy 

techniczne, a po przerwie przystąpiono do omawiania kolejnych punktów. 

 

Pkt.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Zastępca przewodniczącego Dariusz Kieliś zapytał o ekwiwalent dla strażaków – dlaczego jest 

mniejszy. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że ekwiwalent jest mniejszy, dlatego, że 

było mniej pożarów oraz wyjazdów straży na akcje. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś  przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Pkt.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2023 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2024 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Panią Anetę Wrotyńską o odczytanie 

opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2043. 



Przewodniczący obrad Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę Pana Dariusza Kielisia o odczytanie 

opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu Gminy Poniec 

na 2024 rok. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska odczytała: 

• Uchwała Nr SO-12/0957/202/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 11 grudnia 2023 roku w sprawie: wyrażenia opinii 

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Poniec na lata 2024 – 2043. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał: 

• Uchwała Nr SO-12/0952/202/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 11 grudnia 2023 roku w sprawie: wyrażenia opinii 
o projekcie uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2024. 

 
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie dotyczące projektu budżetu 
Gminy Poniec na 2024 rok, które stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś podsumował, że budżet tworzony jest pod 

mieszkańców, aby jak najlepiej się żyło. Powstała hala widowiskowo – sportowa, przedszkole, 

remontowane są szkoły. Również dyrektorzy szkół motywują uczniów do osiągania jak 

najlepszych wyników. Powstało piękne rondo, które bardzo usprawnia poruszanie się 

mieszkańców. Dobro mieszkańców jest najważniejsze. Ambitny projekt budżetu pozwoli podjąć 

działania na wielu płaszczyznach inwestycyjnych. 

Radny Mariusz Nowak zapytał o projekty remontu dróg Poniec - Zawada oraz Poniec – 

Dzięczyna, o ścieżki rowerowe z prośbą o przedstawienie informacji. 

Radny Marcin Stróżyński również podsumował, że projekt budżetu na 2024 rok jest bardzo 

dobry. Jest w planie modernizacja Stacji Uzdatniania Wody, co bardzo cieszy, że cały czas idzie 

do przodu. Pozyskane zostały fundusze z Polskiego Ładu, które są bardzo potrzebne na dalszy 

rozwój inwestycji. 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że są 2 inwestycje na drogach powiatowych Poniec – 

Zawada oraz Poniec – Dzięczyna. Pierwszą z nich, całość dokumentacji gmina Poniec wykona 

sama wraz z ciągiem pieszo – rowerowym. Grunty, na których będzie powstawać są częściowo 

własnością KOWR-u oraz częściowo należą do osób prywatnych. Zostaną one przejęte przez 

Gminę. Trzeba jednak uregulować stan prawny gruntów. Druga z inwestycji jest w kwestii 

powiatu.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad autopoprawkami, o których Burmistrz wspominał 

już w swojej wypowiedzi. Radni otrzymali wykaz autopoprawek do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043 oraz uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Poniec na rok 2024.  



Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła dodatkowo wprowadzoną autopoprawkę, 

reszta wynika z poprawek wynikających z analizy Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przeprowadził głosowanie autopoprawek tzw. „blokiem”. 

W przeprowadzonym głosowaniu autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej ”za” głosowało 14 radnych. W głosowaniu dotyczącym  

autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej również ”za” głosowało 14 

radnych.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 5 minut przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał po 

naniesieniu zmian.  

Po przerwie Zastępca Przewodniczącego Radna Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043.  

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/432/2023 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024, 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przeprowadził głosowanie w spawie uchwały budżetowej na 

2024 rok. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/433/2023 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz wręczył budżet na 2024 rok do realizacji 
Burmistrzowi Ponieca Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 
współpracować by zadania uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Podziękował 

współpracownikom, dyrektorom, kierownikom jednostek, radnym oraz sołtysom za 

dotychczasową pracę oraz życzył wszystkim dalszej dobrej współpracy na rzecz gminy Poniec.  

Pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego,  
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 
przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 
 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 



Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/434/2023 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Zastępca Przewodniczącego Radna Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/435/2023 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt.10  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 

2024, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 



uchwałę nr LIII/436/2023 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piaski w roku 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 24 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska 

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/437/2023 

w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 24 listopada 2015 

roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec i wsi Janiszewo 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś  

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/438/2023 



w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 27 kwietnia 

2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy inwestycyjnej 

w obrębie miasta Poniec i wsi Janiszewo 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska  

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/439/2023 

w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 14 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków  sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś  

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 



uchwałę nr LIII/440/2023 

w sprawie szczegółowych warunków  sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.15 Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska  

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/441/2023 

w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Elwan Energy Sp. z o.o., 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś  

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr LIII/442/2023 



w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Elwan Energy Sp. 

z o.o., 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.17. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska w 

obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z LII Sesji Rady Miejskiej. 

Pkt.18 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Brak 

 

Pkt.19 Wolne wnioski i zapytania 

 

Wymiana zdań pomiędzy Członkiem Zarządu Powiatu Gostyńskiego Krzysztofem 

Wachowiakiem a Przewodniczącym Rady Miejskiej w Poniecu Jerzym Kuszem. Dyskusja 

dotyczyła zbiornika „ Rokosowo” . 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zadał pytanie Członkowi Zarządu  Powiatu 

Gostyńskiego Krzysztofowi Wachowiakowi dotyczące dziur na drodze powiatowej w kierunku 

Bojanowa. 

 

Radny Mariusz Nowak wyjaśnił Członkowi Zarządu Powiatu Gostyńskiego Krzysztofowi 

Wachowiakowi temat krzewów w rowie przy drodze powiatowej w pobliżu bloków w 

Dzięczynie. 

 

Radna Rady Miejskiej w Poniecu Łucja Markowska ponownie poprosiła przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego  o naprawę drogi powiatowej Łęka Wielka – Bielawy. 

 

Pkt.20 Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym i 

gościom za uczestnictwo w LIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1350 dokonał zamknięcia obrad 

Sesji.   

 

    Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 

    Jagoda Klimasz       Jerzy Kusz 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


